
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/02/2022

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Αργεί η υπογείωση των αγωγών άρδευσης στον Αμπελώνα της
Λάρισας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από αγρότες του Αμπελώνα της Λάρισας, στο χωριό τους
αλλά και στα γύρω χωριά ποτίζουν τα χωράφια τους από το δίκτυο του ΤΟΕΒ Μάτι
Τυρνάβου.  Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι,  παρά τις εξαγγελίες που κατά καιρούς
γίνονται από τους αρμόδιους φορείς, αργεί να ξεκινήσει η απαραίτητη υπογειοποίηση
των αγωγών άρδευσης στην περιοχή τους. Θεωρούν οι ως άνω ότι αυτό αποτελεί ένα
έργο ζωτικής σημασίας για τον αγροτικό τομέα στην περιοχή τους και μας τόνισαν ότι
για το θέμα αυτό ο «Αγροτικός Σύλλογος Αμπελώνα» καλεί τους αγρότες του Αμπελώνα
και των γύρω χωριών να είναι σε αγωνιστική ετοιμότητα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να ξεκινήσει άμεσα η υπογείωση των
αγωγών άρδευσης στο ΤΟΕΒ Μάτι Τυρνάβου προς όφελος της τοπικής κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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